

**NEW, EXTENDED DEADLINE!!!!**

**CALL FOR PAPERS / APPEL DE COMMUNICATIONS**

**Canadian Comparative Literature Association**

**Association canadienne de littérature comparée**

**YORK UNIVERSITY**

**May 28-30, 2006.**

*The City, Comparatively*

**We invite papers, or proposals for papers, on the following subjects:**

**Nous vous invitons à soumettre des communications ou des projets de communications**

**sur l'un des sujets suivants:**

**spatial imaginings**

**the legacy of Freud (on the 150th anniversary of Freud's birth)**

**landscapes, urban and rural**

**the urban sublime**

**Papers on other topics are welcome and will be collected into general sessions or categorized by theme. Proposals for other sessions or panels are also welcome. Please submit 250 - 500 word abstracts to Jan Plug: [jplug@uwo.ca](mailto:jplug@uwo.ca) before February 15, 2006. Presenters must be members of the CCLA by the time of Congress.**

**On acceptera volontiers des propositions de communications portant sur d'autres sujets. On les regroupera pour créer des séances d'ordre général et/ou des séances par thème. Les propositions d'autres tables rondes sont également invitées. Veuillez envoyer vos propositions, de 250-500 mots, au Jan Plug: <[jplug@uwo.ca](mailto:jplug@uwo.ca)> avant le 20 janvier, 2006. Notez que l'échéance des séances spéciales peut être différente de l'échéance générale. Ceux qui feront des communications doivent être membres de la Association avant le début du Congrès.**